
PROTOKÓŁ NR IX/11
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE

z dnia 16 czerwca 2011 r.

Sesja trwała od godz. 14.00 do godz. 15.50.

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 14, zgodnie z listą obecności stanowiącą
załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecna radna – Pani Zofia Pilarska.

Ponadto w Sesji udział wzięli:
· Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin,
· Zbigniew Gałązka - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin,
· Waldemar Bartochowski - Sekretarz Gminy Żychlin,
· Iwona Śmietanka - Radca prawny,
· Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności,
· Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,
· mieszkańcy gminy Żychlin.

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza – Pana Grzegorza Ambroziaka,
Zastępcę Burmistrza – Pana Zbigniewa Gałązkę, Sekretarza Gminy, Kierowników jednostek
organizacyjnych gminy, Kierowników Referatów Urzędu Gminy, Sołtysów
i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz pozostałe osoby przybyłe na obrady Rady.

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność
do podejmowania uchwał.

Do proponowanego porządku obrad zgłoszono następujące zmiany:

1. Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin wniósł, aby w punkcie 3 porządku
obrad projekt uchwały w sprawie cen i stawek opłat zapewniających pokrycie kosztów
zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy
Żychlin przyjąć jako podpunkt a) a wprowadzić podpunkt b) o brzmieniu:
b) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie umowy o przyznanie

pomocy na operację z zakresu małych projektów w ramach działania 413 „Wdrażanie
lokalnych strategii rozwoju” objętego PROW na lata 2007 – 2013 oraz zaciągnięcie
zobowiązania wekslowego.

Projekt uchwały został przedłożony radnym, gdyż otrzymaliśmy dotację na wypoczynek
letni dzieci i młodzieży z terenu gminy Żychlin. Potrzebna jest zgoda Rady, aby mógł te
środki rozdysponować.

2. Elżbieta Tarnowska – Przewodnicząca Rady wniosła, aby w punkcie 3 porządku obrad
„Podjęcie uchwał w sprawach:” po podpunkcie b), o którym mówił Pan Burmistrz
wprowadzić podpunkty c), d) i e) o brzmieniu:
c) projekt uchwały w sprawie powołania i ustalenia przedmiotu działania stałych Komisji

Rady,
d) projekt uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady

Miejskiej w Żychlinie,
e) projekt uchwały w sprawie powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów na

ławników do orzekania w Sądzie Okręgowym w Łodzi oraz w Sądzie Rejonowym w
Kutnie na kadencję 2012-2015.
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Dwie pierwsze uchwały są wynikiem podjętej w dniu 27 kwietnia 2011 r. przez Radę Miejską
uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Żychlin, który wejdzie w życie w dniu
24 czerwca 2011 r.
Uchwała dotycząca powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników jest
konieczna do sprawnego przeprowadzenia wyboru ławników na kadencję 2012-2015.
Wówczas zespół opiniujący kandydatów na ławników będzie mógł rozpocząć pracę zaraz po
dokonaniu zgłoszeń kandydatów tj. od 1 lipca 2011 r.
Następnie zwróciła się z zapytaniem do Burmistrza Gminy Żychlin, czy wyraża zgodę na
wprowadzenie tych projektów uchwał pod obrady Rady.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin wyraził zgodę na wprowadzenie
dodatkowych projektów uchwał.

Innych zmian do porządku obrad nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania zmian do porządku obrad.

1. Za wnioskiem Burmistrza Gminy Żychlin, aby w punkcie 3 projekt uchwały w sprawie cen
i stawek opłat zapewniających pokrycie kosztów zbiorowego zaopatrzenia w wodę
i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Żychlin przyjąć jako podpunkt a)
a wprowadzić podpunkt b) o brzmieniu:
b) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie umowy o przyznanie

pomocy na operację z zakresu małych projektów w ramach działania 413 Wdrażanie
lokalnych strategii rozwoju” objętego PROW na lata 2007–2013 oraz zaciągnięcie
zobowiązania wekslowego

głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę.

2. Za wnioskiem Przewodniczącej Rady, aby w punkcie 3 porządku obrad: „Podjęcie uchwał
w sprawach:” dodać podpunkt c) o brzmieniu:
c) projekt uchwały w sprawie powołania i ustalenia przedmiotu działania stałych Komisji

Rady
głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę.

3. Za wnioskiem Przewodniczącej Rady, aby w punkcie 3 porządku obrad: „Podjęcie uchwał
w sprawach:” dodać podpunkt d) o brzmieniu:
d) projekt uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady

Miejskiej w Żychlinie
głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę.

4. Za wnioskiem Przewodniczącej Rady, aby w punkcie 3 porządku obrad: „Podjęcie uchwał
w sprawach:” dodać podpunkt e)  o brzmieniu:
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e) projekt uchwały w sprawie powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów na
ławników do orzekania w Sądzie Okręgowym w Łodzi oraz w Sądzie Rejonowym w
Kutnie na kadencję 2012-2015

głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę i przystąpiła do
przegłosowania porządku obrad po zmianach.

Za przyjęciem porządku obrad po zmianach głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu:

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad.
2. Zapytania i wolne wnioski.
3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) cen i stawek opłat zapewniających pokrycie kosztów zbiorowego zaopatrzenia
w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Żychlin,

b) wyrażenia zgody na podpisanie umowy o przyznanie pomocy na operację z zakresu
małych projektów w ramach działania 413 Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju”
objętego PROW na lata 2007–2013 oraz zaciągnięcie zobowiązania wekslowego,

c) powołania i ustalenia przedmiotu działania stałych Komisji Rady,
d) ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w Żychlinie,
e) powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników do orzekania

w Sądzie Okręgowym w Łodzi oraz w Sądzie Rejonowym w Kutnie na kadencję
2012-2015.

4. Odpowiedzi na zapytania.
5. Sprawy różne.
6. Zakończenie obrad.

Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski.

Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie zapytań i wolnych wniosków.
Poinformowała wszystkich przybyłych na obrady Rady, że zgodnie z Regulaminem Rady  -
w tym punkcie może zabierać głos również publiczność.

Magdalena Krupińska-Kotulska – sprawa wyboru ofert na Święto Żychlina - na jednej
z Sesji Rady zadała pytanie w sprawie ogłaszania naboru ofert na Święto Żychlina. Chciała
uzyskać informację o liczbie oferentów, którzy złożyli swoje oferty, na jakie kwoty oraz jaki
oferent został wybrany. Chciała również uzyskać informację, ilu oferentów złożyło swoje
oferty w 2010 r. Chce ponowić swoje zapytania z poprzednich sesji. Zwróciła się także z
zapytaniem, czy Dom Kultury w Żychlinie nie obejmuje ustawa o dostępie do informacji
publicznej? W tej kwestii prosi o udzielenie informacji pisemnej.
- oświetlenie uliczne – zapytała o sprawę oświetlenia ulicznego, jak długo miasto będzie

pogrążone w ciemności, mieszkańcy miasta wracający w godzinach nocnych z pracy
niejednokrotnie boją się o swoje życie, gdyby komuś się coś stało kto weźmie za to
odpowiedzialność? Czy Pan Burmistrz weźmie na siebie tę odpowiedzialność, chociażby
moralną?

- remont Domu Kultury – zapytała, kto wykonuje prace remontowo-budowlane w Domu
Kultury? Jeśli do wykonania remontów zgłosiła się firma, to na jakiej zasadzie została
ona wybrana?
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- podwyżka ceny wody – w gazecie ukazała się informacja o 12% podwyżce cen wody i
ścieków.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – wyjaśnił, że podwyżka cen wody
będzie 4%, a nie 12%. Zwrócił uwagę, że „Dziennik Łódzki” nie pierwszy raz podał
nieprawdziwą informację.

Dorota Grąbczewska – redaktor „Dziennika Łódzkiego” – podwyżka wody faktycznie
będzie 4%. Przy obliczaniu stawek nie zwróciła uwagi, że stare stawki podane były w cenach
netto, nie brutto. Doliczając 8% podatku VAT, faktycznie ceny wody i ścieków zostaną
podniesione o 4%.

Magdalena Krupińska-Kotulska – mimo, iż w gazecie powstał błąd i tak uważa, że 4%
podwyżka cen wody i ścieków jest wysoka. Zapytała, jak Burmistrz wyobraża sobie
przyszłość mieszkańców i przedsiębiorców? Burmistrz zainwestował w fontannę i ta fontanna
mieszkańcom chleba nie daje.

Do p-tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) cen i stawek opłat zapewniających pokrycie kosztów zbiorowego zaopatrzenia
w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Żychlin,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie cen i stawek opłat
zapewniających pokrycie kosztów zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Żychlin.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – „dyskutowaliśmy gorąco na temat
podwyżek cen wody i kosztów, jakie generuje Zakład Gospodarki Komunalnej w swojej
działalności. (...)
To jest konsekwencja naszego działania zmierzającego do poprawy ogólnej sytuacji w
zakresie infrastruktury na terenie naszej gminy. Do dziś funkcjonuje Zakład Gospodarki
Komunalnej w starym systemie, który nie jest efektywny. To dostrzeżone zostało już dawno.
Podjęliśmy działania, które zmierzają do skomercjalizowania działania Zakładu Gospodarki
Komunalnej zarówno w zakresie ciepłownictwa, jak i w zakresie wodociągów, pomijając
działalności, których skomercjalizować nie możemy, czyli mieszkalnictwo i komunikacja.
Konsekwencją decyzji, którą Państwo podjęliście, którą ja Państwu sugerowałem i nad nią
pracowaliśmy, czyli zgody na restrukturyzację Zakładu Gospodarki Komunalnej jest
dzisiejsza uchwała, która powinna zostać podjęta dla funkcjonowania nowego
Samorządowego Zakładu Budżetowego.
Dotychczas przez ostatnich 20 lat zakład budżetowy funkcjonuje na bazie starych przepisów,
które próbowano przed kilkoma laty zmienić. W 2007 roku mówiono, że te przepisy są
nieefektywne i zakłady budżetowe należy zlikwidować. Później rząd wycofał się z tych zmian
i pozwolono jeszcze zakładom funkcjonować, ale sama sytuacja zmusza nas do zmiany
działań.
My jesteśmy już w przeddzień zmiany, która całkowicie rozdzieli istniejący Zakład
Gospodarki Komunalnej na dwie części oraz w niedalekiej przyszłości i za Państwa
dyspozycją pozwoli na wykonywanie następnych działań zmierzających do komercjalizacji i
ewentualnie, jeśli taka sytuacja będzie korzystna dla naszej gminy, prywatyzacji części
działalności.
Co się z tym wiąże?
Pokażą to najbliższe dni. Spowoduje to ustabilizowanie cen naszych usług. W tym
momencie, gdy będziemy działali jako spółka prawa handlowego, pozwoli to na osiąganie
zysków przez spółkę. A ten zysk może przenieść się na ustabilizowanie cen i kosztów.
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Na dzień dzisiejszy jeszcze takich możliwości nie mamy. Pomimo „krojenia” i ograniczania
wszystkich kosztów, jakie zakład generuje w obecnym stanie, nie ma możliwości, żeby w tym
systemie kosztów się zmieścić. (...)
Musieliśmy przedstawić taką propozycję projektu uchwały, jaką Państwo otrzymali.
Nadmieniam, że jest wskaźnik wzrostu cen o poziom inflacji, a nawet niższym, gdyż inflacja
jest na poziomie 5%.
Jest to decyzja - z gruntu populistycznego – zła. Każda podwyżka jest źle postrzegana.
Kiedyś podnieśliśmy cenę wody o 16%, media podały informację, że podnieśliśmy o 30%.
Dziś podnosimy o 4%, media podają, że o 12%.
Nasze działanie ma zapobiegać znaczącym podwyżkom w przyszłości, te 4% można
powiedzieć, że jest to poziom stabilizacji, który pozwoli na pracę Zakładu. (...)
Codziennie stykamy się z tym, że wzrastają wszystkie koszty prowadzenia działalności. Nie
jest tak, że gmina sobie wymyśliła podwyżkę wody, podatków itp. Na co dzień zetknęliśmy
się z dużym progresem ceny paliwa, energii. Zakład Gospodarki Komunalnej nie funkcjonuje
w próżni.
Wszystko to związane jest również z kryzysem, gdzie wszystkim nam żyje się gorzej, bo
pensje nie rosną, a rosną koszty życia, koszty artykułów żywnościowych.
Wzrost o stopień inflacji nie jest drastyczną podwyżką, oczywiście wpłynie na mieszkańców.
Ale wzrost o 4%, to dla gospodarstwa domowego wzrost o około 4 zł w skali miesiąca.”

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę.

Po przerwie.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie cen i stawek
opłat zapewniających pokrycie kosztów zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Żychlin.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie cen i stawek opłat zapewniających pokrycie
kosztów zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie
Gminy Żychlin głosowało  -  6 radnych,
„przeciw” -  0 radnych,
„wstrzymało się” -  8 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr IX/43/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Radny Paweł Wachowiak – poprosił o wpisanie do protokołu nazwisk radnych, którzy
głosowali za podjęciem uchwały i nazwiska radnych, którzy wstrzymali się od głosu.

Za podjęciem uchwały w sprawie cen i stawek opłat zapewniających pokrycie kosztów
zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy
Żychlin głosowali radni:
Józef Kowalski, Jadwiga Melcher, Mieczysław Studziński, Elżbieta Tarnowska, Robert
Witeczek, Rafał Zajączkowski.
Wstrzymali się od głosu:
Krzysztof Falkowski, Matylda Jakubowska-Czaja, Leszek Kwiatkowski, Agnieszka Liwarska,
Elżbieta Sikora, Ewa Stańczak, Aneta Urbańska, Paweł Wachowiak.
Nieobecna na Sesji Rady była radna Zofia Pilarska.
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b) wyrażenia zgody na podpisanie umowy o przyznanie pomocy na operację
z zakresu małych projektów w ramach działania 413 „Wdrażanie lokalnych
strategii rozwoju” objętego PROW na lata 2007–2013 oraz zaciągnięcie
zobowiązania wekslowego,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie
umowy o przyznanie pomocy na operację z zakresu małych projektów w ramach działania
413 „Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju” objętego PROW na lata 2007–2013 oraz
zaciągnięcie zobowiązania wekslowego.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody
na podpisanie umowy o przyznanie pomocy na operację z zakresu małych projektów w
ramach działania 413 „Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju” objętego PROW na lata 2007–
2013 oraz zaciągnięcie zobowiązania wekslowego.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie umowy o
przyznanie pomocy na operację z zakresu małych projektów w ramach działania 413
„Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju” objętego PROW na lata 2007–2013 oraz
zaciągnięcie zobowiązania wekslowego
 głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr IX/44/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

c) powołania i ustalenia przedmiotu działania stałych Komisji Rady,

Przewodnicząca Rady poinformowała, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady
uzgodniono propozycje zmian w zakresie powołania i ustalenia przedmiotu działania stałych
Komisji Rady. Radni otrzymali projekt uchwały z uwzględnieniem zaproponowanych zmian.
Następnie odczytała projekt uchwały w sprawie powołania i ustalenia przedmiotu działania
stałych Komisji Rady z uwzględnionymi zmianami.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie powołania i
ustalenia przedmiotu działania stałych Komisji Rady z uwzględnieniem zmian.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie powołania i ustalenia przedmiotu działania stałych
Komisji Rady z uwzględnieniem zmian głosowało  - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr IX/45/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

d) ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w Żychlinie,

Przewodnicząca Rady poinformowała, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady
uzgodniono propozycje składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w Żychlinie.
Radni otrzymali stosowny projekt uchwały.
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Następnie odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych
Komisji Rady Miejskiej w Żychlinie z uwzględnieniem proponowanych składów.

Po odczytaniu projektu uchwały Przewodnicząca Rady zapytała każdego radnego
indywidualnie, czy wyraża zgodę na pracę w komisji, a Przewodniczących Komisji zapytała,
czy wyrażają zgodę na pełnienie funkcji Przewodniczącego.
Poinformowała, że nieobecna radna Zofia Pilarska złożyła pisemny akces do pracy w Komisji
Rolnej.

Wszyscy radni wyrazili zgodę.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie ustalenia
składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w Żychlinie z uwzględnieniem
proponowanych składów.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji
Rady Miejskiej w Żychlinie z uwzględnieniem proponowanych składów
głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr IX/46/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

e) powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników do orzekania
w Sądzie Okręgowym w Łodzi oraz w Sądzie Rejonowym w Kutnie na kadencję
2012-2015.

Przewodnicząca Rady – poinformowała, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady
zaproponowano następujące kandydatury do składu zespołu do zaopiniowania kandydatów
na ławników:
1. Elżbieta Sikora
2. Jadwiga Melcher
3. Józef Kowalski
4. Zofia Pilarska
Zapytała, czy zgłoszone osoby wyrażają zgodę na pracę w zespole do zaopiniowania
kandydatów na ławników. Poinformowała, że nieobecna radna Zofia Pilarska złożyła
pisemny akces do pracy w zespole.

Wszyscy radni wyrazili zgodę na pracę w zespole do zaopiniowania kandydatów na
ławników.

Przewodnicząca Rady poprosiła o zaproponowanie ze składu zespołu kandydatury na
Przewodniczącego zespołu.

Na Przewodniczącą zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników zaproponowano
radną Jadwigę Melcher.

W/w radna wyraziła zgodę na pełnienie funkcji Przewodniczącej zespołu.
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Następnie Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie powołania zespołu
do zaopiniowania kandydatów na ławników do orzekania w Sądzie Okręgowym w Łodzi oraz
w Sądzie Rejonowym w Kutnie na kadencję 2012-2015 z uwzględnieniem składu osobowego
zespołu.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie powołania
zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników do orzekania w Sądzie Okręgowym
w Łodzi oraz w Sądzie Rejonowym w Kutnie na kadencję 2012-2015.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów
na ławników do orzekania w Sądzie Okręgowym w Łodzi oraz w Sądzie Rejonowym
w Kutnie na kadencję 2012-2015 głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr IX/47/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 4. Odpowiedzi na zapytania.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin udzielił odpowiedzi na zapytania:
- sprawy dotyczące Domu Kultury – Pani Magdalena Krupińska-Kotulska otrzyma na

piśmie,
- oświetlenie uliczne – jesteśmy na ostatnim etapie uzgodnień z Zakładem

Energetycznym i w najbliższym czasie zostanie podpisana stosowna umowa w zakresie
oświetlenia ulicznego. Umowę na świadczenie usług przez Zakład Energetyczny chcemy
podpisać z dniem 1 lipca, wówczas zdecydujemy w jakim czasie i na ile godzin
oświetlenie uliczne będzie załączane,

- podwyżka ceny wody – w gazecie ukazała się informacja o 12% podwyżce cen wody i
ścieków, jest to oczywista nieprawda, ceny zostaną podniesione o 4%. Wiadomym jest,
że ceny te musiały wzrosną, gdyż wzrosły ceny energii, paliwa itp.

Magdalena Krupińska-Kotulska – zapytała o sprawę strefy ekonomicznej Żychlina, czy jest
zainteresowanie strefą.

Grzegorz Ambroziak – w dobie kryzysu jest o wiele mniej inwestycji w całym kraju, w tej
chwili toczą się rozmowy z jedną z firm, która chciałaby zainwestować swoje środki w
centralnej Polsce. Tak więc negocjacje z inwestorami toczą się, ale nie zawsze są one
pomyślne.

Do p-tu 5. Sprawy różne.

Przewodnicząca Rady odczytała wniosek Burmistrza Gminy Żychlin z dnia 14 czerwca
2011 r. o nadanie Honorowego Obywatelstwa Gminy Żychlin inż. Zygmuntowi
Okoniewskiemu.

Grzegorz Ambroziak – zastanawiał się nad złożeniem wniosku o nadanie Honorowego
Obywatelstwa - uważa, że trudno znaleźć drugą taką postać z terenu gminy, która w tak
dużym stopniu przyczyniałaby się do rozwoju naszego lokalnego zakładu i przemysłu na
naszym terenie.
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Przewodnicząca Rady odczytała skargę z dnia 19 maja 2011 r. Pani Jadwigi Okraska na
bezczynność organu administracyjnego w zakresie cofnięcia zezwolenia na sprzedaż
napojów alkoholowych.
Zaproponowała, aby powyższą skargę rozpatrzyła Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia
i Spraw Socjalnych.

Do propozycji Przewodniczącej Rady nie zgłoszono uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania propozycji, aby skargę z dnia 19 maja
2011 r. Pani Jadwigi Okraska na bezczynność organu administracyjnego w zakresie
cofnięcia zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych przekazać do rozpatrzenia Komisji
Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych.

Za propozycją Przewodniczącej Rady, aby skargę z dnia 19 maja 2011 r. Pani Jadwigi
Okraska na bezczynność organu administracyjnego w zakresie cofnięcia zezwolenia na
sprzedaż napojów alkoholowych przekazać do rozpatrzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu,
Zdrowia i Spraw Socjalnych głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że skarga Pani Jadwigi Okraska zostanie przekazana do
rozpatrzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych.

Następnie odczytała skargę z dnia 3 czerwca 2011 r. Pani Danuty Skalmierskiej w sprawie
wywozu i składowania obornika przez sąsiadów, która została przekazana do Rady Miejskiej
przez Łódzki Urząd Wojewódzki pismem z dnia 13 czerwca 2011 r. znak: PNK-
IV.1411.224.2011
Zaproponowała, aby powyższą skargę rozpatrzyła Komisja Rolna, Handlu i Usług oraz
Prawa i Porządku Publicznego.

Do propozycji Przewodniczącej Rady nie zgłoszono uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania propozycji, aby skargę z dnia
3 czerwca 2011 r. Pani Danuty Skalmierskiej w sprawie wywozu i składowania obornika
przez sąsiadów przekazać do rozpatrzenia Komisji Rolnej, Handlu i Usług oraz Prawa i
Porządku Publicznego.

Za propozycją Przewodniczącej Rady, aby skargę z dnia z dnia 3 czerwca 2011 r. Pani
Danuty Skalmierskiej w sprawie wywozu i składowania obornika przez sąsiadów przekazać
do rozpatrzenia Komisji Rolnej, Handlu i Usług oraz Prawa i Porządku Publicznego
głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że skarga Pani Danuty Skalmierskiej zostanie
przekazana do rozpatrzenia Komisji Rolnej, Handlu i Usług oraz Prawa i Porządku
Publicznego.

Marta Arkuszewska – poinformowała, że otrzymała również pismo w tej sprawie. Nie ma nic
do ukrycia w tym zakresie, zaprasza komisję na swoją posesję w celu stwierdzenia, czy
wszystko jest prawidłowo i zgodnie z przepisami w sprawie składowania obornika.
Z przykrością usłyszała, że jej wieś jest niezgodna, że nie potrafi dojść do porozumienia. Nie
pozwoli na takie obrażenie jej i obywateli z jej wsi.
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Przewodnicząca Rady odczytała pismo z dnia 17 maja 2011 r. Prezesa Sądu Okręgowego
w Łodzi informujące o ilości wybieranych przez radę ławników oraz poinformowała, że do
Rady Miejskiej wpłynęła Uchwała Składu Orzekającego RIO w sprawie opinii dotyczącej
wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium za 2010 rok.

Do p-tu 6. Zakończenie obrad Sesji.

Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym na obrady za udział
w Sesji Rady.

Zamknęła IX Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie.

                                                                          Przewodnicząca Rady Miejskiej
                                                                                 /-/ Elżbieta Tarnowska

Protokolant:

M. Charążka
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